



MANA ANDA

AKAN BERBELANJA

KEABADIAN ANDA?

MANA ANDA AKAN BERBELANJA KEABADIAN ANDA?

Terdapat kisah seorang profesor yang pergi untuk berjalan kaki di kawasan luar bandar dan tersesat. Dia datang ke persimpangan di mana beliau bertemu dengan seorang budak lelaki berjalan dengan anjing. “Anak, di manakah yang mengarah jalan ke?” Soal beliau. “Saya tidak tahu.” “Di manakah jalan ini pergi?” “Saya tidak tahu.” “Dan itu?” “Saya tidak tahu.” “Dan ini?” “Saya tidak tahu.” “anda budak bodoh, anda tidak tahu apa-apa!” kata lelaki itu. “Baiklah,” kata budak lelaki itu, “Satu perkara yang saya tahu. Saya tidak hilang seperti anda!”



Kawan, ada keabadian disimpan sebelum anda. Anda sedang menuju untuk hidup yang kekal atau jahanam kekal satu atau yang lain. “Akan tiba masanya, di mana semua yang ada di dalam kubur akan mendengar suara-Nya (Yesus), dan akan bangkit; mereka yang telah berbuat baik akan bangkit hidup; dan mereka yang telah berbuat jahat akan bangkit untuk dihukum, “kata dalam

Alkitab (Yohanes 5: 28,29).

Adakah anda tahu di mana anda hendak pergi? Adakah anda tahu di mana anda akan menghabiskan keabadian anda? Seperti profesor itu, anda boleh mengetahui banyak perkara dalam kehidupan ini, anda mungkin tahu banyak perkara tentang kehidupan dunia ini; tetapi semua yang sama, anda mungkin tidak tahu di mana anda sedang menuju ke dalam kehidupan selepas kematian.



Kita tidak dapat menolaknya kehidupan selepas-hiup; tetapi kita boleh memilih tempat yang kita akan pergi ke sana. Tuhan berkata, "Saya telah kuperhadapkan kehidupan dan kematian ... Pilihlah kehidupan," (Ulangan 30:19).

Sekarang, di sini adalah bagaimana anda boleh mencari lokasi anda, dan arah anda sekiranya anda ingin menukar destinasi anda.

Salah satu daripada dua kawasan utama di dunia luar kubur adalah Syurga atau Kerajaan Tuhan. Ia adalah satu tanah terang dan kecantikan, suatu negeri dengan keamanan dan kegembiraan. Ia adalah satu kehidupan hidup di hadapan TUHAN, dan menikmati semua keseronokan Beliau mempunyai untuk kita. Orang biasa tidak boleh tahu semua tentang perkara ini, untuk, Alkitab mengatakan, Apa yang tidak pernah dilihat oleh mata, dan tidak pernah didengar oleh telinga, dan yang tidak pernah timbul di dalam hati manusia: semua yang disediakan Allah untuk mereka yang mengasihi Dia. (I Korintus 2 : 9). Siapakah yang dapat mengetahui rahasia Kerajaan Allah? Tuhan langit dan bumi, karena semuanya itu Engkau sembunyikan bagi orang bijak dan orang



pandai, tetapi Engkau nyatakan kepada babes. (Matius 11:25). Dan ia adalah ini “babes” yang dapat masuk ke dalam Kerajaan Allah (Mat 18: 3). Jadi rakan



sekalian, jika anda akan turun dari pelupusan tinggi dan perkasa anda dan dengan rendah hati kembali kepada Tuhan Yesus, anda akan melihat apa yang perkara-perkara besar disimpan untuk anda dalam Eternity; Tuhan juga akan menunjukkan kepada anda cara untuk tempat itu.



Tempat lain di Eternity adalah neraka. Ia adalah tempat yang kegelapan dan dukacita di mana orang-orang yang menolak Tuhan Yesus akan disiksa selamanya. Tempat ini telah sedia untuk Iblis dan malaikat-malaikatnya dengan watak mereka sendiri; kejahatan mereka adalah apa yang membentuk “api neraka” (Matius 25:41). Manusia terlalu berakhir di sana dengan syaitan, apabila dia memilih untuk mengikuti syaitan, apabila dia berjalan “mengikut penguasa di udara ... memenuhi kehendak daging dan minda” (Efesus 2: 2, 3). “Kesalahan-Nya sendiri hendaklah mengambil orang jahat dirinya, dan ia akan menjadi Holden dengan tali dosanya (Amsal 05:22). Neraka juga dikenali sebagai “Kematian (Wahyu 21: 8) adalah “upah” yang dosa membayar anda (Roma 6:23). Sebagai bersetubuh berfikiran adalah “kematian” (Roma 8: 6); hidup dalam kesenangan berdosa adalah “kematian” (I Timotius 5: 6) anda yang, sedikit demi sedikit, ditelan oleh Kematian!

Tuhan Yesus telah turun dan menumpahkan darah-Nya untuk kita, supaya orang-orang yang percaya kepada-Nya dan menerima Dia boleh melepaskan diri tempat ini penderitaan yang kekal dan mempunyai hidup yang kekal. Beliau adalah jalan, kebenaran dan kehidupan

(Yohanes 14: 6). “Orang yang percaya kepada Anak (Jesus) ia mempunyai hidup yang kekal, tetapi barangsiapa tidak taat kepada Anak, ia tidak akan melihat hidup, tetapi murka Allah tetap ada di atasnya” (Yohanes 3:36).

Pembaca sekalian, jangan berhenti di trek anda. Tanya diri anda: “Di mana saya akan pergi? Di mana tempat akan aku sampai selepas kematian? “Pastikan hari ini anda sedang dalam perjalanan ke arah yang betul.

DOA:

Ya Tuhan Yesus, saya menerima Anda sebagai Tuhan dan Juruselamat saya. Sila datang ke dalam hati saya. Mencuci semua dosa-dosa saya dan membuat saya layak Syurga (Keabadian hidup). Amin.



